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HUISHOUDENS

voorwoord
Beste buurtgenoten,

Corso 2021 hebben we weer achter de rug. Binnen de geldende beperkingen 
hebben we toch een leuk corsowagentje kunnen bouwen. En anders als bij 
onze zuiderburen in Loenhout was ons rijdende corso vervangen door een 
tentoonstelling.

Het was bijna weer als vanouds om samen “Houdoejoedoe” te kunnen en mogen 
bouwen. En deze wagen leende er zich perfect voor om iedere bouwer zijn kunsten 
weer te laten vertonen.

De Stichting heeft er voor gezorgd dat we een aangepast corso hebben gereden van 
onze tent naar de veiling en Omroep Brabant heeft hiervan een mooie uitzending 
gemaakt met de uitslag en prijsuitreiking. Onze wagen behaalde een mooie 9e plaats, 
waarvoor hartelijk dank aan iedereen die hieraan een bijdrage heeft geleverd. Maar de 
verdere jurering heeft bij menigeen wel vragen opgeroepen. 

En nu gaan we onze pijlen richten op het volgend corso jaar en ook op ons 75-jarig 
jubileum, waar we eigenlijk dit voorjaar al een aanvang voor genomen zouden hebben.
Houd de diverse mediakanalen in de gaten voor informatie.

Verder wensen wij iedereen veel leesplezier met deze Tam Tam, die weer volstaat met 
interviews, artikels en natuurlijk de vaste rubrieken.

De redactie
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Dit tweede aparte jaar achter elkaar, met nog veel onzekerheden 
door de corona.
Gaan er veel corso’s door?
Wat gaat er gebeuren met corso Zundert?

(ge)-veld

Besloten werd om wel wat minder knollen te zetten dan andere jaren. We 
konden niet echt inspringen op wat we nodig hebben voor onze eigen 
corso. Met het planten was nog niet bekend wat we nodig zouden hebben 
met corso.

Gelukkig konden we de veldwerkzaamheden meestal redelijk normaal 
doen. Begin mei werden de knollen geplant, in vergelijking tot de jaren 
er voor was het een vrij koud en nat voorjaar. Dus de groei kwam een stuk 
later opgang. Toen we moesten beginnen met hakken was het gelukkig 
goed weer waardoor het hakken gelijk goed helpt. De zomer verliep dit 
jaar een stuk kouder en natter dan andere jaren.

Vanaf eind juli / begin augustus werden wekelijks de bloemen er afgeplukt, 
jammer genoegd was het dit jaar meer voor de weggooi. In vergelijking 
konden we wel wat meer leveren dan in 2020. We hebben ongeveer 1/3 
deel geleverd wat we bij een normaal jaar zouden leveren.

In het corso weekend moesten er nog veel kisten bij 
geregeld worden. Met wat kunst en vlieg werk is het 
toch allemaal nog gelukt.

1 oktober hebben we de laatste bloemen geplukt 
voor het leveren. Daarna konden we het veld gaan 
opruimen en de knollen gaan rooien.

Half augustus hadden we na ander half jaar weer ons 
eerste feestje, een van de veldwerkers was 50 jaar 
getrouwd.

Langs deze weg willen wij alle veldwerker bedanken voor hun geweldige 
inzet het afgelopen jaar!
BEDANKT, BEDANKT, BEDANKT 

Wilt u ook u steentje bij komen dragen bij de veldgroep laat het dan aan 
Krisjan van Ostaayen weten: veld@helptelkander.nl 06-12356448  
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een bakkie met...

Cindy heeft vroeger altijd in de Lijsterstraat gewoond en ging als kind al 
met haar moeder mee naar het bloemenveld. Ook deed ze graag mee aan 
het kinderkot. Zodra het kon en ze ook de stijgers op mocht is ze begonnen 
met het fanatiek bouwen aan de wagen. Het corso bouwen zat er bij Cindy 
al vroeg in.

Tegenwoordig woont Cindy in de Grote Heistraat. Samen met Corné is 
ze daar in 2013 komen wonen. Later zijn daar zoontjes Finn en Bas bij 
gekomen. Corso is een van de belangrijkste dingen binnen het gezin. Het 
kan niet anders dat Finn en Bas ook fanatieke corsobouwers zullen worden. 

Het mooie aan corso vindt Cindy de gezelligheid en dat iedereen kan en 
mag meedoen. Alle hulp is altijd welkom. Vorig jaar was er geen corso en 
ondanks dat je elkaar bijna 2 jaar amper gezien hebt voelde het dit jaar 
voor haar meteen weer vertrouwd en als van ouds vanaf de eerste keer in 
de tent. 

Dit keer schoven we voor een kop koffie aan bij Cindy Bastiaansen. 
Voor de meesten zal Cindy zeker geen onbekende zijn. Ze loopt al 
zo lang als ze zelf weet rond in de tent en doet daar van alles en 
nog wat.

Als werk is Cindy dosimetrist, ze doet dit in een ziekenhuis in België. Een 
dosimetrist doet het rekenwerk achter bestralingen. Cindy doet dit werk 
graag. Ze vindt het zo leuk omdat het heel afwisselend is en er verschillende 
taken zijn om uit te voeren. Een dag is nooit het zelfde en voor elke patiënt 
is weer een andere behandeling nodig. Er is geen vaste leidraad, waardoor 
het veel puzzelen is om voor iedere patiënt het beste behandelplan op 
te stellen. Juist deze uitdaging vindt Cindy erg leuk. Ze zegt dan ook: “Je 
probeert voor iedere patiënt het beste te doen”.

Buiten het feit dat corso een van Cindy’s grootste hobby’s is, is ze ook erg 
actief bij het kindercorso. Ze is er namelijk voorzitter. Bij het kindercorso 
voert ze ook verschillende taken uit. Het leukste vindt ze om alle kinderen 
een onvergetelijke dag te bezorgen. Als je alle kinderen blij ziet rondlopen 
is de dag geslaagd. Daarbij is het kindercorso erg belangrijk om ook het 
grote corso bij de jongeren bekend te maken. Ook is het mooi om te zien 
dat het kindercorso erg veel kinderen bereikt, ieder kind kan meedoen. 
Zo zijn er ook genoeg kinderen die normaal geen corso bouwen maar dus 
wel meedoen met het kindercorso. Naast heel veel corso haalt Cindy ook 
veel plezier uit turnen. Vanaf de kleuters zat ze al op gym, maar pas later 
is ze begonnen met turnen. Ook heeft ze een aantal jaar geassisteerd bij 
de turn- en gymles.

Zelf heeft Cindy slechts één keer meegedaan aan het kindercorso. Zij heeft 
toen Sneeuwwitje en de 7 dwergen gebouwd. Toen ze wat ouder werd ging 
ze helpen met het voorbereiden op zaterdag voor het kindercorso. Ook op 
de dag zelf hielp ze toen al mee en was ze de hele dag aanwezig. Vanuit 
daar is ze vanzelf bij de werkgroep terechtgekomen en dus uiteindelijk 
voorzitter geworden. Het enthousiasme van de kinderen is het mooiste om 
te zien. 

Wanneer de TamTam binnenkomt wordt deze het liefst helemaal gelezen, 
maar vooral de HE-kidz en interviews vallen erg bij haar in de smaak. Zelf 
heeft Cindy ook een aantal jaar geholpen met het in elkaar zetten van 
de TamTam. Ze is hiermee begonnen toen ze het secretariaat overnam in 
het bestuur. Daarvoor was Cindy al penningmeester en heeft ze ook als 
gewoon lid in het bestuur gezeten. Toen bestond het bestuur nog uit 11 
in plaats van 7 personen. Duidelijk is dat Cindy al aardig wat jaartjes heel 
actief en aanwezig is binnen de buurt, ze helpt dan ook graag waar kan.

Graag wordt er door Cindy deelgenomen aan de activiteiten binnen de 
buurt. Zeker nu met haar zoontjes Finn en Bas probeert ze aan zoveel 
mogelijk dingen mee te doen. Ze vindt het leuk om te zien hoe de jongens 
nu al thuis zijn in de tent en het naar hun zin hebben.  
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Zondag 12 september zijn we met een groep van ongeveer 25 buurtgenoten 
naar Loenhout gegaan om daar het bloemencorso te kijken. Op deze dag 
verzamelde we bij de loods om daarna met zijn allen naar Loenhout te 
fietsen. 
Toen we in Loenhout waren, zijn we eerst een rondje gelopen langs alle 
wagens waarna we bij de bar van de wakawe de eerst ronde hebben 
gekeken. 
Toen deze voorbij was zijn we naar het punt gelopen van de prijsuitslag. 
Waar we tot de conclusie kwamen dat er in loenhout toch meer vrouwen 
bouwen als bij ons. 
Na de optocht is de groep opgesplitst. Een aantal mensen gingen in 
Zundert ergens wat eten en de rest bleef in Loenhout om nog even na de 
wagens te gaan kijken. Uiteindelijk zijn er zelfs nog een paar mensen even 
de feesttent in geweest. Een geslaagde dag voor iedereen dus!

De laatste dagen voor het corso probeert Cindy zoveel als mogelijk in de 
tent aanwezig te zijn. In het weekend zelf konden ook zoontjes Finn en 
Bas helpen met het steken van de bloemen. In het weekend zelf zien Cindy 
en Corné elkaar niet veel. Corné rijdt veel op en neer voor het regelen 
van de bloemen in de tent. Vaak blijft ze zelf zaterdagnacht in de tent om 
te helpen met het afmaken en afwerken van de wagen. Natuurlijk is ze 
er ook weer bij wanneer de wagen de tent uit komt rijden. Dit jaar was 
het corso natuurlijk wat anders, maar ook dit jaar heeft ze ervan genoten. 
Ze is natuurlijk op de veiling naar alle wagens gaan kijken, ze heeft het 
hele weekend gezellig in de tent gegeten en ’s avonds lekker gefeest bij 
Grensgeval en Belle-Vue. 

Voor Cindy is het vooral belangrijk dat een wagen duidelijk is, je moet 
meteen kunnen zien wat het is. Figuratie mag van haar, maar dan moet het 
wel een meerwaarde geven. Voor beweging geldt hetzelfde, ze vindt het 
sonde wanneer buurtschappen enkel bewegen om te bewegen. Het moet 
bij de wagen passen. Geluid vindt ze een belangrijk onderdeel. Geluid kan 
een wagen versterken. 

De allermooiste wagen blijft voor haar toch wel Booming City. Alles aan de 
wagen klopte, het geluid, de muziek, de verlichting. Daarbij heeft ze veel 
aan deze wagen meegeholpen. Een eerste prijs maakt dan alles goed. Het 
gevoel van winnen doet veel, zeker wanneer er veel tijd en energie in zit.

De wagen van dit jaar viel dan ook bij haar in de smaak, ze vond hem erg 
leuk. Het was jammer dat er geen optocht en groot feest was, desondanks 
was dit het beste wat we er met zijn allen uit konden halen. Ze heeft een 
super leuk jaar gehad, het voelde gewoon weer als thuiskomen. Ze vond 
het leuk om Finn en Bas in de tent te zien en te merken dat zij ook dat 
gevoel hadden. Hopelijk groeit dit met de jaren nog verder en worden 
ze net zo fanatiek als papa en mama. De wagen van dit jaar was leuk om 
aan te bouwen, zeker omdat iedereen er aan mee kon helpen. Daarbij was 
de wagen erg herkenbaar voor mensen. Ze omschrijft hem heel kort als: 
‘gewoon goed’. Het corso zit er bij Cindy diep in en zal er ook niet zomaar 
uitgaan.

corso Loenhout
Ook dit jaar zijn we weer met een grote groep buurtgenoten bij een 
ander bloemencorso gaan kijken. Dit keer Corso Loenhout. 
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kinder activiteiten

Gedurende het gehele bouwseizoen zijn er door de werkgroep 
kind & gezin weer verschillende activiteiten voor onze HE-Kidz 
georganiseerd. Hieronder een terugblik op de activiteiten die zijn 
geweeest

Ouder kind plakken 
21 augustus was het weer zover. Het jaarlijkse ouder en kind plakken. Dit 
jaar waren er acht HE-kids die samen met hun ouders kwamen plakken. De 
meeste kinderen wisten al goed hoe ze moesten plakken en konden gelijk 
aan de slag. Zo waren er een aantal kinderen die goed aan hun ouders 
konden uitleggen wat ze precies moesten doen. 

Nadat iedereen hard aan de wagen heeft geholpen was het tijd om 
pannenkoeken te eten! Deze gingen er bij alle kinderen (en ouders) goed 
in ;) 

Kinderkot 
De eerste kinderkotavond is traditiegetrouw het kinderkot versierd. De 
kinderen konden helemaal losgaan met verf en zijn super creatief geweest. 
Ondanks dat er niet veel kinderen waren hebben we de hoek mooi kunnen 
versieren met verschillende platen.

De tweede kinderkot avond zijn er ballonnen beplakt met papier mache, 
dit was de basis voor een mooie smiley. Ook hebben de kinderen samen 
een gelaste toren beplakt. Op het einde heeft de ontwerpster Louisa nog 
een uitgebreide uitleg gegeven over ons ontwerp van 2021.

De derde kinderkot avond was het weer tijd voor verf. De kids hebben alle 
kleuren van de regenboog gebruikt om de smileys te versieren. Ook hebben 
ze de ballonnen van het vorige kinderkot en de toren mooi versierd met 
verf. Na al dat geverfd hadden, was het tijd voor iets lekkers. We hebben 
kleine eierkoekjes omgetoverd tot kleine smileys met lekker veel slagroom, 
een mooie afsluiting van de avond!
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De vierde kinderkotavond gingen we met z’n allen naar het bloemenveld. 
Eerst zijn we er gezellig heen gewandeld. Op het bloemenveld zelf 
kregen de kinderen een korte uitleg van Bart over wat er allemaal op 
het bloemenveld gebeurt. Daarna werden ze opgedeeld in 2 groepjes. 
De ene groep ging een parcours afleggen met een dahlia op een lepel. 
Deze dahlia moesten ze aan het einde in een kist gooien. De andere groep 
ging voorwerpen zoeken die verstopt waren in verschillende paden op 
het bloemenveld. Daarna hebben we met z’n allen nog gezellig wat ranja 
gedronken en een koekje gegeten. Toen was het alweer tijd om terug te 
lopen naar de loods. De kinderen konden helemaal losgaan met verf en 
zijn super creatief geweest.

Hij-mot-af-dag
Tijdens de hij-mot-af-dag zijn we begonnen met knutselen. Van wc-rolletjes 
werden emoji’s gemaakt. Er waren al een aantal voorbeelden gemaakt 
waar inspiratie uit kon worden gehaald. 
Na het knutselen was het tijd om te bewegen en hebben we met z’n allen 
emoji memory gespeeld.

Laatste zaterdag 
De laatste zaterdag waren er veel kinderen in de tent om mee te helpen 
met het prikken. Er waren veel bekende gezichten, maar ook een aantal 
nieuwe! Het was goed weer, dus we hebben lekker buiten in de zon kunnen 
zitten. Tijdens de activiteit hebben de kinderen verschillende emoji’s 
beplakt met bloemblaadjes. Zo was er een verliefde emoji, een kakadrol, 
een boze emoji en eentje die zijn tong uitstak. Hierna zijn we aan de slag 
gegaan met het versieren van ronde piepschuimen bolletjes. De kinderen 
toverde de bolletjes om tot de mooiste emoji’s. 
Verschillende kinderen hebben armbandjes gemaakt van wol die zij het 
hele weekend hebben gedragen. Er werden verschillende technieken 
geleerd en gebruikt. 
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Corsoweekend 
Tijdens het corsoweekend was er voor de kinderen een knutselhoek en 
springkussen geregeld. Op de maandag waren er verschillende spellen 
verzameld op het plein. 
Het springkussen, de knutselhoek en de spellen waren een groot succes. 
Ondanks dat het springkussen eventjes niet gebruikt kon worden, werd 
deze de rest van het weekend goed gebruikt. In de knutselhoek werden 
verschillende armbandjes, kronen en kettingen gemaakt. 
Van de knutselhoek werd niet alleen door de kinderen goed gebruik van 
gemaakt, maar ook door een aantal oudere bouwers. Zo werden er allerlei 
prachtige kunstwerken meegenomen naar de feesten ;) 

Vrijdag ochtend de noodzakelijke corona check en aan de gang. De 
emoji’s boven op de wagen waren al op verschillende plaatsen van dahlia’s 
voorzien, dus het begin was al gemaakt. Samen met mijn collega’s van het 
Gastheerschap vingen we gecontroleerde mensen en dirigeerden we ze 
naar hun plaatsen, priktafels of tikplaatsen. 

Zaterdag, het prik- en tikwerk gaat goed vooruit en het is gezellig druk. 
Zaterdagmiddag ook de gebruikelijke frietjes met bijbehorende snack.  
Houdoejoedoe nadert stap voor stap de voltooiing en wordt na afbreken 
van de steigers steeds meer zichtbaar.

Zondagmorgen, bij mijn aankomst staat de tent al open en is de wagen goed 
zichtbaar. Na de groepsfoto wordt de wagen op straat gezet en naar de 
veiling geduwd.  Zondagmiddag verzamelen in de tent en onder het genot 
van een drankje en chips e.d. wordt op een groot scherm de uitzending van 
Omroep Brabant gevolgd. Sommigen volgden op het andere scherm in de 
loods de verrichtingen van Max Verstappen op het circuit van Zandvoort. 

Louise ineens op het scherm en we behalen een mooie 9e plaats. (Max 
de eerste), de jurering roept wel veel vragen op. De ons toegedichte 
kanshebbers eindigden veel lager dan verwacht en de kansloze gingen er 
met ereprijzen vandoor, maar ach, zijn wij het ooit met de vakjury eens.
De barbecues gaan om 17.00 u aan en we worden getrakteerd op lekker 
met daarbij behorende salades, sauzen en stokbrood. Daarna nog lekker 
nababbelen onder het genot van een drankje.

Maandag om 12.00 u de gezamenlijke lunch in de tent, daarna zijn er 
diverse spellen en spelletjes voor jong en oud. Ook het springkussen is weer 
opgeblazen. 

Tussen door nog even de wagens bekijken op de veiling en daarna terug 
naar de tent, waar we ons om 17.00 u een buffet wacht met diverse Lasagne 
variaties. Daarna weer gezellig na borrelen en sluiten het corsoweekend af.
Rest mij nog Stichting Bloemencorso en het Bestuur te bedanken om binnen 
de geldende regels en beperkingen toch een leuk programma en Corso in 
elkaar gezet te hebben.  

corso weekend
Het was zover, corsoweekend 2021. Voor de wagenbouw hadden 
we natuurlijk al enkele maanden goedkeuring (binnen de geldende 
regels) en nu was er ook groen licht voor het corso. 
(geschreven door door Ad Michielsen)
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corso foto’s
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de eerste 100 
dagen van 
Lichelle Kool als 
corsobouwer
Na het interview met René Gommers kwam René op het idee 
om Lichelle te interviewen om de eerste ervaringen als nieuwe 
corsobouwer te ontdekken. Dus voor één keer de rollen omgedraaid. 

Als eerste een typische Zundertse vraag: Van wie zijde gij er ene?
Lichelle: Ik ben geboren in Gouda en op mijn 8e verhuisd naar Rhenen. In 
oktober 2020 ben ik samen gaan wonen in Zundert met Juul.   

Wanneer maakte je 1e keer kennis met het corso?
Lichelle: in 2019 ben ik een keer met Juul mee geweest om te plakken. De 
optocht had ik in dat jaar niet gezien. In 2020 was er geen optocht dus ik 
hoop volgend jaar een rijdend corso te kunnen zien. Wel heb ik gemerkt 
dat er in 2020 veel online is gedaan met de buurt. Dat was heel gezellig, 
vergrootte de betrokkenheid en merkte een grote verbondenheid binnen 
de buurt. 

Hiervoor had ik niets van het corso meegekregen. In de buurt van Rhenen 
had je wel fruitcorso’s.

Wat doe je het liefst bij het corso?
Lichelle: Dit jaar heb ik leren lassen, dat vond ik erg leuk. Plakken is leuk met 
goed gezelschap. Ik was heel benieuwd hoe de bloemen erop gingen. Dat 
heeft de meeste indruk op mij gemaakt. Heel apart ook om te merken dat 
na de roes, die op donderdag al begint, filmpjes te zien van de sloop. Dat is 
heel bijzonder dat zoveel werk in korte tijd weer teniet wordt gedaan. En 
daarna heb je ineens tijd over. Wat gaan we nu doen.

Wat vond je van het ontwerp het resultaat?
Lichelle: Ik vond het ontwerp super vrolijk, leuk thema, heel herkenbaar 
voor een ieder. Ik had wel verwacht dat het een top-10 wagen ging worden. 

Heel even gehoopt op een top-5. De eerste prijs voor Klein Zundert had ik 
wel verwacht. 
Wat vond je van de sfeer?
Lichelle: De sfeer was altijd goed, relaxed, iedereen vrolijk, gastvrij en 
enthousiast om je overal bij te betrekken. Ik ben heel open ontvangen door 
iedereen.  

Wat vind je van de organisatie?
Lichelle: Respect voor de organisatie. Zeker in een lastig jaar als deze met 
alle maatregelen en last-minute wijzigingen. Het vele vergaderen heeft de 
nodige tijd gekost heb ik gezien. De commissie structuur is goed uitgedacht. 
Het werk wordt hiermee verdeeld over veel mensen. En is er voor een ieder 
wat te doen wat je leuk vindt. 

Wat zie je als positieve punten en waar ze verbeterpunten?
Zeer positief de gezelligheid en de gastvrijheid van een ieder. Daarnaast 
is alles goed geregeld van organisatie, catering, sfeeravond, etc. En dat in 
een ongedwongen sfeer. 

Na lang nadenken een verbeterpunt. De radio. 3x zwemmen in bacardi 
lemon binnen een kwartier is te veel. Dat kan beter. Wellicht is een maandje 
proef in augustus met Spotify een idee. 

Laatste vraag heb je tradities ontdekt?
Dat is lastig zeggen na 1 jaar. Hamburgers midden in de nacht en frikadellen 
bij de lunch misschien? Of het verkleden naar de wagen. Ik zag in winkels 
alleen nog maar smileys :). Verder zag ik dat de tent uitrijden een bijzondere 
gelegenheid is. Eerste keer volledig te zien onder de blauwe lucht is mooi. 
Dat is een mooie afsluiting van dit interview. Je zult vast nog veel meer 
tradities gaan ontdekken. We hebben er genoeg. Dank je voor het interview. 
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HE-kidz
hoe is het nu met?

Wie zijn jullie?
Sem en Tim van Oers. Bij beide zijn deze vragen gesteld toen ze 7 jaar oud waren. Voor 
Sem was dit in 2010 en Tim in 2014. 

Wat zijn je hobby’s en wat voor opleiding doe je?
Op de basisschool zitten Sem en Tim al een tijde niet meer. Tim zit sinds dit schooljaar 
in mavo 3 en Sem zit in het derde leerjaar van de opleiding verpleegkundige. Daarnaast 
doet ze in haar vrije tijd graag een terrasje pakken, op stap gaan en natuurlijk ook 
shoppen. Gym, tekenen en lezen horen tot de verleden tijd voor Sem als hobby’s. Tim is 
wel nog steeds wekelijks op het voetbalveld van v.v. Zundert te vinden. 

Help je liever in de tent, of op het bloemenveld?
Beide komen nog steeds het liefste in de tent helpen bij Help Elkander. 

Wat vind je het leukste om te doen bij Helpt Elkander?
In 2014 vond Tim het vooral erg leuk om te helpen met kisten sjouwen in het tikweekend. 
Wie dit jaar regelmatig in de tent was, heeft kunnen zien dat Tim vaak is gaan lassen 
aan de wagen. Ook vindt hij het erg leuk om te tikken. Sem vindt ook tikken het leukste 
om te doen, vooral van de wagen netjes afwerken houdt ze van. 

Welke wagen vind je het allermooiste? Waarom vind je dat?
Tim en Sem zijn het tegenwoordig vaak eens met elkaar op het gebied van corso. 
Beide vinden de wagen Aangeslagen de mooiste. Sem verteld dat de wagen een prachtig 
verhaal mee droeg. Het raakte de mensen om ons heen en het had een echte en hele 
mooie betekenis. Tim vond deze wagen vooral speciaal, omdat hij toen voor het eerst 
mocht Figureren. 
Eerder waren de meningen wat meer verdeeld, Sem koos in 2010 Booming City als 
favoriete wagen. Tim koos voor Gekkengoud, dat was vooral omdat er veel beweging op 
zat.

Wat vind je leuker, kindercorso of groot corso?
Omdat Sem toen 7 jaar oud was, vond ze kindercorso leuker omdat ze dan zelf mee 
kon lopen. Tegenwoordig vinden beide het groot corso het leukste. 

Waar kijk jij de optocht op corsozondag? 
Al die jaren later, kijken ze nog steeds het allerliefste het corso samen bij hun opa op het 
Oranjeplein. Dit is dan erg gezellig, want ze kijken dan samen met familie en vrienden. 

Wat doe je meestal op corsomaandag?
Op corsomaandag alle wagens nogmaals bekijken, dat blijft natuurlijk ook een traditie. 
Wel blijft Sem de laatste jaren niet meer bij haar oma logeren, maar staat ze te feesten 
in de tent.  

Wat is je favoriete kleur bloem?
Tim vond toen de gele het mooiste, dat zijn nu de rode dahlia’s. 
Sem gaat nu voor paars en roze in plaats van wit. 

Wat is het allerleukste dat je hebt meegemaakt bij Helpt Elkander?
Sem vond in 2010 de eerste plaats behalen met Booming City erg leuk en ook om die 
grote beker vast te houden. Nu blikt ze vooral terug op het Figureren onder de wagen 
Aangeslagen. Ze vond het bijzonder om samen met de rest van de buurt onder de 
wagen te mogen lopen, en hiermee ook nog meer betekening hebben mogen geven aan 
het onderwerp van de wagen. Tim haalt meer plezier uit het bouwen van de wagen. In 
2013 heeft hij nog voor kindercorso, onze wagen Verffabriek nagebouwd. Ondertussen 
is nabouwen niet meer nodig, hij vond het super om te leren lassen en daarna aan de 
wagen zelf bezig te zijn. 

Wat wil je later graag nog gaan doen bij Helpt Elander?
Tim wilde toen graag mee gaan helpen bouwen, dat is zeker gelukt en heeft dit jaar veel 
geholpen met lassen, plakken en tikken. Hij zou graag nog wel willen gaan duwen onder 
de wagen. Sem helpt het liefste mee met het plakken en tikken. 

Wat vindt je van de wagen van dit jaar?
Sem zegt: “Ik vond de wagen van dit jaar heel leuk maar vooral vrolijk! Het nummer 
onder de wagen maakte de wagen zeker af. En na de corona maakte onze wagen zeker 
het corso weer goed ;)”. Tim vond het ook een leuke en vrolijke wagen, maar wel heel 
anders dan we de afgelopen jaren hebben gebouwd. 

Voor de tweede keer de HE-kidz in een ander jasje. Terugkijken is 
wat we doen in ons 75-jarig jubileum jaar. Daarom nu: HE-kidz, hoe 
is het nu met Sem en Tim van Oers? 
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sfeeravonden
Zoals elk jaar is er ook dit jaar op vrijdag avond in augustus een 
sfeeravond georganiseerd door de werkgroep sfeer. Hieronder een 
verslag van deze avonden. 

Emoji Quizavond 
Op 6 augustus werd de eerste sfeeravond afgetrapt met een leuke Emoji 
Quiz. Deze avond had een Amerikaanse wending doordat de buurtgenoten 
tijdens het maken van de quiz zelf eten en drinken meegenomen hadden. 
Bij deze Quiz werd de Emoji kennis van de buurtgenoten getest. De Quiz 
varieerde van wagen kennis tot de betekenissen van verschillende Emoji’s. 
Ook moesten zij erachter komen welke films of liedjes omschreven waren 
in Emoji’s. De buurtgenoten hebben genoten van deze avond en waren 
enthousiast bezig met de Quiz. Ze waren er zelfs stil van!!

Emogj avond
Op 13 augustus hebben de buurtgenoten een eigen Emoji bedacht. Deze 
hebben zij ontworpen op geel papier. De leukste kreeg uiteraard een 
prijs. Nadat de buurtgenoten hard hun best hadden gedaan om een Emoji 
te ontwerpen gingen ze door met het spel ‘’wie ben ik?’’. Dit was niet 
zomaar een wie ben ik, maar een helpt elkander editie. De wie ben ik 
bestond uit 3 categorieën, namelijk: corsowagens, attributen in de tent en 
buurtschappen. Hier zaten moeilijke kaartjes bij, maar dat was een mooie 
uitdaging. De buurtgenoten kijken terug op een leuke en gezellige avond 
waarin veel gelachen is. 

Emoji Bingo
Op 20 augustus hebben de buurtgenoten een 
Bingo gespeeld. Dit was niet zo maar een bingo, 
maar een Emoji bingo!! De buurtgenoten zijn 
zeer actief als het gaat om een Bingo. Dit merk 
je aan de onderlinge strijd. De buurtgenoten 
konden uiteraard ook prijzen winnen. De 
prijzen hadden te maken met het thema van 
de wagen, Emoji’s!! 

Gele avond
Op 27 augustus was alweer de laatste sfeeravond, namelijk de gele avond. 
Tijdens de gele avond stond alles in het teken van geel. Zo kwamen ook de 
meeste buurtgenoten met een geel T-shirt aan. Ook het eten en drinken 
waren allemaal geel. De buurtgenoten kregen verschillende kartonnen 
platen met gele bloemen. De buurtgenoten moesten met hun bloemen 
kennis bekijken welke naam er bij de gele bloem hoorde. Uiteindelijk kreeg 
de winnaar een leuke prijs!

Corsomaandag lunch
Op corsomaandag is het een jaarlijkse traditie om samen met de 
buurtgenoten te lunchen. Je bespreekt je eerste indrukken over de wagens 
onder genot van een lekkere lunch. Ondanks dat de corsomaandag anders 
was dan normaal, waren er veel buurtgenoten aanwezig. De corsomaandag 
lunch was georganiseerd door een lopend buffet te maken. Zo kon iedereen 
zijn/haar eten pakken wanneer diegene het wilde.

Leden
Beste buurtgenoten, wil je graag de gezellige vrijdagavonden behouden? 
Wij zijn dringend opzoek naar nieuwe leden! Ben je enhousiast en vind je 
het leuk om spellen te bedenken? Dan is deze commissie iets voor jou!!
Wil je meer te weten komen over wat je moet doen of wil je graag bij onze 
commissie komen? App dan naar Debbie: 0631595251 of mail naar: 
buurt@helptelkander.nl
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bouwersweekend
In het weekend van 1 t/m 3 oktober vond dit jaar weer het jaarlijkse 
bouwersweekend plaats. Na een jaar zonder bouwersweekend 
reisde we nu af naar Warnsveld. 

kindercorso
Hieronder een compilatie van een aantal van onze jongste 
buurtgenootjes tijdens kindercorso.

Tijdens het bouwersweekend verbleven we op ‘t olthof in Warmsveld. Een 
mooie locatie die van alle gemakken voorzien was. Tijdens het weekend 
zijn er verschillende activiteiten gedaan. 

Op zaterdag zijn we met zijn alleen gaan pitch & Putten. Hierbij werden 
verschillende holls geslagen en belande regelmatig een golfbal in het 
water. Na een drankje is zijn er 6 mensen naar het orange museum en 
de watermolen gegaan voor een rondleiding. De overige mensen gingen 
Axe throwing doen. Dit bijlgooien bleek nog niet zo makkelijk en vergde 
wat oefening. Na het oefenen werden er in verschillende groepjes een 
wedstrijdje gespeeld. Hierna zijn we weer naar ‘t olthof teruggekeerd. 
Na een heerlijke maaltijd werden er de hele avond spelletjes gespeeld en 
nog tot diep in de nacht gefeest. 

Zondag zijn we na een potje speedpuzzelen (de puzzel moest en zou af 
zijn voor vertrek) met zijn allen vertrokken richting het nationaal militair 
historisch museum in soest. Een mooi museum met veel militaire voertuigen, 
verhalen van mensen die de oorlog hebben meegemaakt en nog veel meer 
voorwerpen uit het verleden. 

Na het museum zijn we naar Zundert gereden om daar af te sluiten met 
een heerlijke maaltijd bij sportcafé ‘‘de cup’’. Al met al was het weer een 
super leuk en gezellig weekend!
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notulen evaluatie 
‘‘houdoejoedoe’’
Datum: 20-09-2021
Locatie: Café ‘t Zonneke
Aanwezig: 17 personen

De evaluatiepunten werden in 4 groepjes van 4 a 5 personen 
besproken en per groep op papier gezet. Hierna werden de 
punten gezamenlijk nog eens besproken. Deze notulen bestaan 
uit de hoofdpunten van de door deze groepjes op papier gezette 
evaluatiepunten. Deze hoofdpunten worden, samen met alle 
overige evaluatiepunten, in de werkgroepen besproken.

Ontwerpkeuze
Proces voor een ontwerp was goed voor dit bijzondere jaar. De hele buurt 
was uitgenodigd om ideeën aan te dragen. Het was een vrolijke wagen. 
De afschaalbaarheid was goed als we hadden moeten afschalen i.v.m. 
regelgeving.

Tent zetten/afbreken
Het opbouwen en afbreken is goed verlopen ondanks de aanpassingen 
voor de tentvergunning. De extra aanpassingen hebben weinig extra tijd 
gekost. De nieuwe jukken aan de lage kant zijn een verbetering en de 
nieuwe bestrating is ideaal. Wat ook zeker positief is bevonden is dat de 
steigerploeg meteen de steigers aan de voorkant van de tent mee afbreken. 
Hierdoor hoeven we op zondagmorgen geen steiger meer af te breken en 
hoeven we alleen het voorzeil maar te laten zaken.

Veiligheid/Steiger
De steiger lag goed dicht en was veilig. Als er afneembare delen van de 
wagen worden gehaald dan de gaten in de steiger goed afzetten. De 
steiger was meestal goed opgeruimd.
 - De noodverlichting is vrij laat geplaatst. Volgend jaar bekijken of we met 
de brandhaspels de andere kant van de tent kunnen halen als de wagen er 
tussenin staat.
- Eventueel afneembare delen van de wagen extra borgen (met extra bout 
of kabel).
- De ventilatoren veilig maken (i.p.v. gaas een kooi van betonijzer eromheen 
maken).

Constructie
De constructie was vrij zwaar maar stevig. Voor montage van de bollen was 
het handig dat er altijd constructie in de buurt was. De kikkerplaten om 
de constructie vast te zetten blijken eenvoudig te verwijderen bij de sloop. 
Verder was de constructie niet spannend en goed bij te houden en is er een 
groep jeugd mee genomen in de constructieploeg. 
- Het schoonslijpen van constructie-ijzer geeft veel lawaai in de tent. Waar 
mogelijk wellicht op het achter terrein schoonslijpen.

Vormgeving
Het ‘bollensyteem’ werkte goed en werd steeds verbeterd. Hierdoor kon 
ook vanaf dag 1 op de grond begonnen worden met het maken van de 
bollen. Wellicht hadden we eerder moeten beginnen met de gezichten 
uitlassen i.p.v. eerst alle bollen afmaken. Hierdoor hadden we dan ook 
eerder kunnen gaan plakken/kartonnen. Als we beslissen om te plakken 
i.p.v. te kartonnen dan moeten wel de grote vakken verder dicht worden 
gelast De wals kwam dit jaar goed van pas en het projecteren van de 
gezichten werkte prima.

Plakken/Kartonnen
Zorgen dat de strookjes ‘STRAK’ geplakt worden, een slechte onderlaag 
blijf je steeds opnieuw tegen aan lopen. Sommige buurten plakken dubbele 
strookjes dus 4 dik, wellicht volgend jaar testen. Soms werd er te snel een 
volgende laag geplakt terwijl de laag eronder nog niet goed droog was. 
Gelukkig zorgde de temperaturen in het tikweekend ervoor dat het meeste 
plakwerk nog goed droog was Kartonnen is strak maar arbeidsintensief, 
plakken is laagdrempeliger en trekt eerder mensen naar de tent.

Geluid
De nieuwe set is prima. De topkasten zijn wel zwaarder maar leveren beter 
geluid. Het liedje paste goed bij de wagen. Ieder uur moest het geluid 
aangezet worden tijdens de figuratieblokken, het is fijn dat dit door 
meerdere mensen is opgelost. Bij testen in de tent even waarschuwen, gaat 
nogal hard als je toevallig naast een speaker staat.
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Tikweekend/tikken
Het inkleuren ging te traag en dit hield vooral op vrijdag het tikwerk nogal 
op. Aantal kisten was onderschat en daar kwamen we vrij laat achter. 
Voortaan de wagen door meerdere mensen laten berekenen op aantal 
kisten. Op woensdag beginnen met tikken is goed bevallen, iedereen kon 
ook aan de gang want de wagen was klaar (op het inschilderen na). De 
tikbegeleiding onderling iets beter afstemmen en ook met de mensen 
bij de steektafels overleggen, zodat men daar weet welke bloemen eerst 
gestoken moeten worden. Tip: indien mogelijk op vrijdag verse bloemen 
pukken voor de onderkant van de wagen.
De kleine kratjes zijn als positief ervaren en ook de losse steektafels zijn 
goed bevallen. Ook de bloemenkar buiten en de tent buiten voor de 
ingang zijn positief. Positief was ook dat de kwetsbare bloemen tijdens het 
steken in lage bakken gelegd werden, dit scheelt veel rommel van blad in 
de kisten en op de steigers.

Corsoweekend
De optocht werd gemist maar er is het beste van gemaakt. Het veilingterrein 
was op zich goed geregeld voor wat mocht en kon. Barbecue en buffet 
was in een korte tijd goed geregeld door de werkgroep evenals het 
luchtkussen. Ook led scherm was perfect om in de tent Omroep Brabant te 
kunnen kijken en voor de liefhebbers was ook nog de Formule1 in de loods 
te volgen. Koelwagen in corsoweekend is voor herhaling vatbaar, zo is er 
voldoende mogelijkheid om drank en eten te koelen.

Punten richting SBZ
Verbeterpunten:
- Maandagavond werd veilingterrein al opgeruimd (hekken en dergelijke) 
terwijl het nog geen 21:00 uur was. Laatste tijdblok was tot 21:00 uur, maar 
dan was het al donker en er was geen verlichting.
- Er was geen aparte hoogwerker voor het slopen aanwezig.
- Tijdens kindercorso slopen, afbrekers staan met helmen op, helpende 
ouders niet.

Positieve punten:
- Veilingterrein was goed geregeld (op verlichting na dan). 
- Goed dat er uiteindelijk toch wegen afgesloten waren.
- Goede beslissing om het corso op deze manier door te laten gaan.

Punten bouw algemeen
Verbeterpunten:
- Proberen projecten te creëren bij het prikbord welke zonder al te veel 
uitleg opgepakt kunnen worden zodat meer mensen uit eigen initiatief 
ergens aan kunnen beginnen.
- Tip: Afvalbak bij zaagmachine plaatsen zodat makkelijker reststukken 
gepakt kunnen worden (dit scheelt weer in materiaalverbruik).
- Komend jaar op tijd maquettekeuze zodat op tijd begonnen kan worden 
met voorbereidingen.
- Bouwvergadering /bouwupdate op maandag wordt gemist.
- Volgend jaar iets anders bedenken voor de hamburgers op zaterdagavond. 
Ook de friet was met ‘hij mot af dag’ en tijdens tikweekend niet best. 
- De meeste betonscharen knippen zeer slecht, deze nakijken en enkele 
nieuwe aanschaffen.
- Verlichting hoofdtent vervangen door ledverlichting.

Positieve punten:
- Het tikwerk zag er over het algemeen netjes uit.
- Geluid in de tent was goed dit jaar (alleen iets doen aan storende radio).
- Tijdens tikweekend waren de bloemenwagen en tent voor de ingang 
ideaal.
- De nieuwe stroompunten op de steigers en aansluitingen aan de loods 
zijn een vooruitgang.
- Goed gebruik gemaakt van restmaterialen.
- Prima en gezellig bouwjaar. Zonder stress kunnen bouwen. 

Rondvraag
Is het een idee, aangezien er best wel wat bouwers graag Jupiler drinken 
om naast Hertog Jan ook Jupiler aan te schaffen zodat er keuze is uit twee 
soorten bier?
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Veldwerkers (m/v) 
Aanmelden en meer informatie: 
Krisjan van Ostaayen 
Veldcommissie buurtschap 
Helpt Elkander 
06-12356448
veld@helptelkander.nl
Zwaluwenhof 20 

Lid werkgroep Tam Tam
Aanmelden en meer informatie:
Marlou de Bie
Secretaris buurtschap 
Helpt Elkander
info@helptelkander.nl

Volwassen lid werkgroep kind en 
gezin
Aanmelden en meer informatie:
Juul Adriaensen
Voorzitter Commissie 
Buurt buurtschap Helpt Elkander
buurt@helptelkander.nl

Lid werkgroep sfeer
Aanmelden en meer informatie:
Juul Adriaensen
Voorzitter Commissie 
Buurt buurtschap Helpt Elkander
buurt@helptelkander.nl

Lid Activiteiten commissie
Aanmelden en meer informatie:
Juul Adriaensen
Voorzitter Commissie 
Buurt buurtschap Helpt Elkander
buurt@helptelkander.nl

Commissie Financiën: 
Leden commissie financiën  
Mensen voor ophalen van 
contributie

Aanmelden en meer informatie:
Erik Dockx
Penningmeester buurtschap 
Helpt Eklander
penningmeester@helptelkander.nl

Commissie bouwplaats: 
Notulist/commissielid bouwplaats 

Aanmelden en meer informatie:
Bas Noorden
Bestuurslid bouwplaats
Helpt Eklander
b a s n o o r d e n @ g m a i l . c o m

vacaturesprijsuitreiking 
HE-Quiz Binnen de commissies en werkgroepen van Helpt Elkander kunnen 

we altijd extra handjes gebruiken. Hieronder een aantal vacatures 
van functies waar extra handen fijn zijn. Aarzel niet en neem contact 
op met iemand van het bestuur of van de commissie/werkgroep als 
je graag een steentje bijdraagt. Voor vragen kunt u altijd mailen 
naar: info@helptelkander.nl

Afgelopen voorjaar is er door de activiteitencommissie de HE-quiz 
georganiseerd. In de TamTam van augustus stond hier al een mooi verslag 
van geplaatst. Echter hadden jullie nog de prijsuitreiking tegoed. Hieronder 
de foto van het podium.
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sponsors
Wij bedanken onze sponsors voor hun bijdrage. 

Boomkwekerij het Slagmoer

Woestenberg metaalbewerking

Café de Kèrel

Holland Covers Zeilmakerij

Dictus Schilderwerken

Volant Interieur Confectie

J & C Verhuur / Wasserij

Hotel Restaurant De Gouden Leeuw

Drukkerij Vorsselmans

Schildersbedrijf Jan Bastiaansen

Hereijgers Eco Tuinen

Café ‘t Zonneke

Grand Café De Bocht

Machinebouw Jochems

Café Den Bels

Favo Reclame

Freson Producties

De-ICT-OOM

Bouwbedijf Havermans

De Jong Beton Zundert 

Euro Accountancy

Bouwbedrijf Winand Van Iersel 

Tenniscentrum de Leeuwerik

Nouws Mechanisatie

Löwensteijn IT

Boomkwekerij Jos Willemsen & zoon

Verdaasdonk Hoogwerkers en Metaalbank-

werkerij

Bouw en Visie

Praktijk voor Mondhygiëne

Podotherapie Praktijk Een Stap Vooruit

Danny van Bergen Graafwerkzaamheden

Zuiderplastics

Boomkwekerij Leenaerts-Halters en Zn

Maas-Jacobs

Telermaat

Dave Mutsters Autoservice

Agrarisch Loonbedrijf M. Leenaerts

Rabobank

Boomkwekerij Barry van Aert

Rena Electronica

Keurslagerij Richard en Jennifer Verhulst

Van Erk Stucwerk

Agel adviseurs

A. Bestebreur Glazenwasserij

Café ‘t Wapen van Zundert

Café-Zaal Victoria

Sponsors en begunstigers

activiteiten kalender
30 oktober  Halloweentocht

20 november Buurtfeest middag 

20 november Buurtfeest

11 december Opening jubileumjaar 




